
Protokół Nr 15

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu 
9 maja 2016r.

Posiedzenie trwało o godz. 900 do godz. 1030 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Michał Strzelecki -  Kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego, Pani Krystyna Augustyniak -  insp. ds. 
mienia komunalnego i działalności gospodarczej.

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir - przewodniczący komisji powitał 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Informacja na temat planu zagospodarowania przestrzennego.
3. Dyskusja na temat Planu Gospodarki Niskoemisyjnej.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 Pismo z Kancelarii Notarialnej M artyna FYDA w sprawie pierwokupu 
przysługującego Gminie Dąbrówka dla nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 
429/1 o powierzchni 1,37 ha położonej w Kolakowie gm. Dąbrówka.
Pani Augustyniak Krystyna -  insp. ds. mienia komunalnego wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o 
gospodarce nieruchomościami Gmina może skorzystać z prawa pierwokupu z uwagi na to, że 
działka została nabyta przez zbywającą od Skarbu Państwa. Jest to działka o częściowo -  
lOOm przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową pozostałe grunty to las i nieużytki. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek „Kto jest za odstąpieniem od prawa 
pierwokupu”
Wniosek został przyjęty przez Komisję jednogłośnie.

Ad. 2 Nawiązując do posiedzenia komisji z dnia 17 marca br. Pan Rosa zapytał czy została 
zrobiona analiza do planu zagospodarowania przestrzennego.



Pan Michał Strzelecki odpowiedział, że tak, ale znalezione zostały pewne niedociągnięcia 
które muszą zostać w niej uwzględnione. Gdy analiza zostanie zrobiona materiał zostanie 
przekazany radnym i komisji rozwoju do zaopiniowania.
Ad. 3 Odnosząc się do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, który został przyjęty na ostatniej 
sesji Przewodniczący komisji stwierdził, że dokument ten powinien być w pierwszej 
kolejności zaopiniowany przez komisję Rady Gminy zgodnie z kompetencją a następnie 
przedłożony do przyjęcia przez Radę Gminy.
Pan Strzelecki wyjaśnił, że materiał nie był omówiony na komisji z uwagi n krótki czas. 
Dokument ten jest jednym  z niezbędnych aby móc aplikować o środki na termomodemizację 
budynków szkół w Józefowie i Wszeborach.
Z dokumentu tego mogą również korzystać indywidualni mieszkańcy składający wnioski do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o pozyskanie środków między innymi na 
wymianę pieców.
Nawiązując do możliwości pozyskiwania środków zewnątrz Pan Marcin Kaczmarczyk 
powiedział, że istniała też p możliwość pozyskania środków na remont zabytkowej plebani 
w Dąbrówce, ale brak jest Programu Ochrony Zabytków.
Z uwagi na to, że na terenie gminy jest kilka zabytków między innymi nagrobki ma 
miejscowym cmentarzu Przewodniczący komisji zasugerował, aby wystąpić do Wójta z 
wnioskiem o opracowanie Programu Ochrony Zabytków .
Propozycja została przez Komisję przyjęta jednogłośnie.
Na tym protokół zakończono.-

Sławomir Rosa


